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Vragen van de leden Fritsma en
Brinkman (beiden PVV) aan de
ministers voor Wonen, Wijken en
Integratie en van Binnenlandse Zaken
en Koninkrijksrelaties over het bericht
dat een Marokkaanse meute in
Gorinchem twee politieagenten heeft
aangevallen. (Ingezonden 16 februari
2009)

1
Hoe is het mogelijk dat Marokkaanse
straatterroristen agenten belagen,
slaan, en met stenen bekogelen? Hoe
kan het dat nog steeds geen orde op
zaken is gesteld in de betreffende wijk
Haarwijk, nu daar al maandenlang
problemen zijn met gewelddadig
Marokkaans tuig?1

2
Bent u bereid in plaats van afstand te
nemen van de terminologie
«straatterrorist» of «straattuig» nu
eindelijk eens over te gaan tot een
harde aanpak van dit tuig? Zo nee,
waarom niet?

3
Waarom wordt het leger niet ingezet
tegen deze gewelddadige
straatterroristen nu de politie de
situatie klaarblijkelijk niet aan kan?

4
Hoe beoordeelt u het dat
buurtbewoners de politie geen
informatie durven te geven uit angst
voor represailles door de daders?

Realiseert u zich dat de zaak in de
wijk daardoor al zo verziekt is dat het
tuig er de baas is?

5
Zijn er inmiddels, naast de in het
bericht beschreven 17-jarige
straatterrorist, al andere daders
opgepakt? Zo ja, kunt u aangeven wat
er vervolgens in hun zaak is gebeurd?
Zo nee, waarom niet?

6
Denkt u werkelijk dat dit soort
problemen kunnen worden opgelost
met straatcoaches en
gezinsmanagers?

7
Bent u bereid volhardende
Marokkaanse straatterroristen,
eventueel na denaturalisatie, uit
Nederland te verwijderen? Zo nee,
waarom niet?

1 De Telegraaf, 12 februari 2009: «Marokkaans
tuig valt politie aan».

Antwoord

Antwoord van minister Van der
Laan (Wonen, Wijken en Integratie)
en minister Ter Horst (Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties), mede
namens de minister van Justitie
(ontvangen 2 april 2009), Zie ook
Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2008–2009, nr. 1868

1
De politie constateert de afgelopen
twee maanden in de Gorinchemse
Haarwijk een toename van het aantal

vernielingen, overlastmeldingen en
auto-inbraken. Er is hierbij sprake van
de betrokkenheid van een
jeugdgroep. Er zijn verschillende
incidenten geweest in het afgelopen
half jaar. Sinds de stijging van het
aantal vernielingen en andere
strafbare feiten is er versterkt
politietoezicht en meer aandacht voor
de opsporing. De burgemeester van
Gorinchem heeft in januari in de
moskee aangegeven dat hij verwacht
dat de gemeenschap optreedt en dat
de gemeente bereid is initiatieven te
ondersteunen.

2
Overlast en criminaliteit veroorzaken
onrust en onveiligheid in de
samenleving. Dit is onacceptabel en
moet worden aangepakt. Een stevige
en goed doordachte aanpak is nodig
om overlast en criminaliteit terug te
dringen. Daarnaast is samenwerking
op lokaal niveau tussen betrokken
partijen van groot belang. Het kabinet
heeft op 30 januari een brief gestuurd
aan de Tweede Kamer over de
aanpak van Marokkaans-Nederlandse
probleemjongeren (TK 2009 31 268,
nr. 13). Deze brief wordt binnenkort in
een Algemeen Overleg in uw Kamer
besproken. De focus in de aanpak ligt
op het stellen van grenzen en het
bieden van perspectief.

3
De incidenten vragen om een stevig
optreden van politie en justitie. Naar
aanleiding van de recente incidenten
heeft de lokale driehoek extra
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maatregelen genomen, waaronder
het instellen van cameratoezicht en
extra surveillance door de politie.
Tevens is een officier van justitie
aangewezen voor coördinatie van de
strafzaken in Gorinchem. Voor een
succesvolle aanpak is ook een actieve
rol vanuit de
Marokkaans-Nederlandse
gemeenschap nodig. De
burgemeester van Gorinchem stuurt
hier nadrukkelijk op aan. Uit
contacten met de gemeente blijkt dat
de problematiek in Gorinchem de
noodzakelijke aandacht krijgt van
politie, justitie en gemeente en dat de
Marokkaans-Nederlandse
gemeenschap betrokken is bij de
aanpak. De inzet van het leger is wat
ons betreft in het geheel niet aan de
orde.

4
De politie realiseert zich dat mensen
zich niet altijd veilig voelen in de wijk
Haarwijk. Daarom wordt er naast de
genoemde maatregelen op de korte
termijn ook gezocht naar oplossingen
voor de langere termijn, samen met
gemeente, Openbaar Ministerie en de
bewoners. Het is van groot belang
dat er – naast versterkt toezicht en
opsporing – vanuit de gemeente
(wijkbeheer) en jongerenwerk contact
is met mensen uit de wijk zodat
mogelijke overlast tijdig kan worden
gesignaleerd en aangepakt.

5
Naast de genoemde gezamenlijke
strategie en de inzet op handhaving,
loopt er ook een strafrechtelijk
onderzoek onder leiding van het
Openbaar Ministerie te Dordrecht.
Het voor de problematiek opgerichte
projectteam heeft in deze zaak twee
aanhoudingen verricht. De voorlopige
hechtenis van de verdachten is onder
voorwaarden geschorst. Met het oog
op de belangen van opsporing en
vervolging kunnen over het verdere
verloop van het onderzoek geen
mededelingen worden gedaan.

6
In de brief Aanpak
Marokkaans-Nederlandse
probleemjongeren Grenzen stellen en
Perspectief bieden van 30 januari
2009 is de extra inzet van
straatcoaches en gezinsmanagers
aangekondigd. Het kabinet is van
mening dat de uitbreiding van de
inzet van straatcoaches en
gezinsmanagers een belangrijke
aanvulling kan zijn op de overige
maatregelen. Daarom worden

gemeenten ondersteund bij de inzet
van straatcoaches en
gezinsmanagers. De straatcoaches
worden ingezet om overlast te
beperken, ouders aan te spreken en
deze jongeren de structuur te bieden
die ze nodig hebben de
gezinsmanagers om
multiprobleemgezinnen intensieve,
zo nodig dwingende hulp te bieden.
Met de inzet van straatscoaches en
gezinsmanagers is onder meer in
Amsterdam, Utrecht en Tilburg goede
ervaring opgedaan.

7
Nee. Wij verwijzen u naar de
beantwoording van eerdere vragen
van gelijke strekking (onder meer het
antwoord op vraag 5 d.d.
15 september 2008, nr. 671 en
antwoord op vraag 9 d.d. 9 februari
2009, nr. 1419).
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